
Referat frå årsmøte i Hindenes& Åsgard grendalag 21.01.2014

Sak 1. Val av st re:

Styret består i dag av 6 medlemmer. Under årsmøtet vart det bestemt at antall

styremedlemmer kan reduserast til 5 stk.

Agathe Gausereide, Christine Veland, Vigdis Asgard og Oddbjørn Hindenes har bestemt seg

for å gå ut av styret.

Bente  H  Myklebust og Cathinka Hindenes sa seg villig til åta 2 år til i styret.

Under møtet vart Helge  H  Hindenes, Torstein Drønen og Sindre Hindenes foreslått som

aktuelle kandidater til styret.

Sidan det ikkje var fie ire kandidatar, vart det bestemt at desse 3 går inn i styret.

Ein tar sikte på å skifte omlag halve styret på kvart årsmøte, dvs at minst 2 av 5 går vidare til

neste styre.

Årsmøtet gav styret myndighet til sjølv å velge leiar og kasserar.

Sak 2. Ve tras> ? Vatshelle:

Styret utarbeidar skriv til Lindås kommune og Hordaland Fylkeskommune der ein ber

om fortgang i bygging av ny vegtrase på Vatshelle. Ein satsar på å få med støtteskriv frå dei

som bur på Bjørge, samt frå Nobina, NGIR og firma som har brøytinga (Frode Haugsvær).

Sak 3. Goder for st remedlemmer:

For at styremedlem mane skal få litt att for arbeidet dei gjer i styret, vart det bestemt

at dei etter behov og ledig kapasitet kan bruke grendahuset gratis.
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